
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne 

konaného dňa 13. 06.  2023 

 

Prítomní:    Bc. Mária Machová – predsedníčka komisie 

    Patrik Žák, B.S.B.A. – poslanec MsZ 

                               Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA – odborník 

    Mgr. Miriam Mičudová – odborník 

    Ing. Miloš Mičega – poslanec MsZ 

                   PaedDr. Martina Blažejová – garant komisie 

    Ing. Ľubica Horňáčková – garant komisie 

 

Hostia:   Ing. Rastislav Masaryk – riaditeľ ŠZTN 

      

 

Program:     

 

1. Privítanie, otvorenie, schválenie programu 

 

2. Zápis detí do 1. ročníka na školský rok 2023/2024 

 

3. Zápis detí do materských škôl 

 

4. Testovanie 9 

 

5. Návrh na zmenu zriaďovacej listiny Základnej školy, Kubranská 80, Trenčín 

 

6. Rôzne 

 

7. Uznesenie, Záver 

 
 

1. Privítanie, otvorenie a schválenie programu 

 

 Rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie Bc. Mária Machová, privítala členov 

komisie a prítomných hostí. Skonštatovala, že komisia školstva a mládeže je uznášaniaschopná. 

Následne oboznámila prítomných s programom a dala hlasovať za jeho schválenie tak ako bol 

navrhnutý. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová, Ing. Miloš Mičega)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje program  rokovania.  

 

 



2. Zápis detí do 1. ročníka na školský rok 2023/2024 

 

 PaedDr. Martina Blažejová uviedla, že riaditelia základných škôl sú povinní rozhodnúť 

o prijatí dieťaťa na základnú školu do 15. júna. Členom komisie bola zaslaná tabuľka, v ktorej 

sú uvedené predbežné počty budúcich prvákov. V uvedených počtoch ešte nastanú drobné 

zmeny. Záväzné budú až počty žiakov uvedené v štatistických výkazoch k 15. septembru. 

Základná škola, Kubranská 80 – budúci prváci prihlásení do programu Aprogen čakali na 

vyjadrenia z Centra poradenstva a prevencie v Trenčíne. V Základnej škole, Potočná 86 sa 

zápis pre budúci školský rok nekonal. Predbežne bude prijatých 583 nových prvákov do škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín. Riaditelia základných škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Trenčín vydali 47 rozhodnutí o neprijatí do prvého ročníka. Budúci prváci 

neboli prijatí na trenčianske základné školy z kapacitných dôvodov (týkalo sa to iba detí, ktoré 

nemali trvalý pobyt v meste Trenčín).  

 K uvedenému prebehla krátka diskusia. Mgr. Mičudová sa zaujímala o to, čo bude 

s deťmi, ktoré neboli prijaté na trenčianske základné školy. Ing. Horňáčková uviedla, že 

takýchto žiakov musia prijať ich spádové školy v mieste trvalého bydliska. Nikto z členov 

komisie nemal ďalšie otázky. Predsedníčka komisie dala hlasovať o zápise budúcich prvákov 

na školský rok 2023/2024. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová, Ing. Miloš Mičega)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje počty žiakov zapísaných do prvých ročníkov na 

školský rok 2023/2024.  

 

 

3. Zápis detí do materských škôl 

 

 Ing. Masaryk oboznámil komisiu s počtom detí prijatých do materských škôl. Zápis do 

MŠ prebiehal v mesiaci máj. Každoročne sa opakuje „fenomén“ viacnásobne podaných 

žiadostí. Pri jednom dieťati mávame aj 5 – 6 žiadostí. Celkový počet prijatých žiadostí do MŠ 

reprezentuje potom dosť skresľujúce číslo. Po vytriedení bolo prijatých cca 539 žiadostí. Medzi 

žiadosťami bolo veľa detí výrazne mladších ako 3 roky. Takýmto žiadateľom nebolo vyhovené. 

Všetky deti, ktoré dosiahli 3 roky a viac boli prijaté do materských škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Trenčín. V Materskej škole, Medňanského sa ešte stále čaká na dobudovanie 

jednej triedy. V tejto časti mesta boli prijaté aj deti mladšie ako tri roky. Bc. Machová – kapacita 

MŠ v tejto mestskej časti je teda ešte stále dostatočná.  

 Bc. Machová sa zaujímala ako je to s rodičmi detí, ktorých deti vo veku 3 – 5 rokov 

neboli prijaté do MŠ a majú tak nárok na základe rozhodnutia o neprijatí na „predĺžený“ 

rodičovský príspevok. Ing. Masaryk sa vyjadril, že všetky deti v takomto veku boli do MŠ 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín prijaté. Objavili sa však aj také prípady, kedy 

rodičia vyslovene žiadali o rozhodnutie o neprijatí (takýmto zákonným zástupcom, 

samozrejme, nebolo vyhovené). Patrik Žák, B.S.B.A sa zaujímal o počty detí z Ukrajiny. Ako 

prebiehal zápis takýchto detí. Ing. Masaryk - aktuálne bude navštevovať v budúcom školskom 

roku trenčianske MŠ 53 detí. Tieto deti plynule pokračujú a nemuseli si dávať nové žiadosti 

o prijatie.  



 Bc. Machová – koľko detí so ŠVVP máme aktuálne v materských školách? Ing. 

Masaryk – aktuálne je sedem asistentov učiteľa, každý z nich má minimálne jedno dieťa. Sú to 

deti s ľahšími mentálnymi znevýhodneniami, ale aj deti s fyzickými znevýhodneniami. Mgr. 

Mičudová – sú znížené počty detí v triedach v prípade, keď je tam dieťa s nejakým typom 

znevýhodnenia? Výška normatívu na dieťa so ŠVVP je rovnaká ako na dieťa intaktné? Ing. 

Masaryk – na dieťa so ŠVVP je normatív vyšší. Do triedy možno prijať najviac dve deti so 

ŠVVP, najvyšší počet detí v triede sa potom znižuje o dve deti za každé zdravotne 

znevýhodnené dieťa. Mgr. Mičudová – boli prijaté všetky deti so ŠVVP, ktoré si podali žiadosť 

o prijatie? Ing. Masaryk – boli prijaté len také deti so ŠVVP, ktorým dokážeme vytvoriť vhodné 

podmienky na vzdelávanie. Napriek niektorým problémom sme otvorení vzdelávaniu detí so 

ŠVVP. Patrik Žák, B.S.B.A – problematiku začleňovania detí so ŠVVP sme riešili s Ing. 

Masarykom niekoľkokrát. Platí stále, že sme otvorení úprave prostredia niektorých materských 

škôl v prípade, že by to bolo potrebné. Ing. Masaryk – škôlky na Sihoti majú takmer všetky 

bezbariérový prístup. Deti so ŠVVP, ktoré nie sú prijaté do bežných materských škôl sú aj 

mentálne znevýhodnené.  

 Mgr. Mičudová – mám informácie minimálne o piatich deťoch, ktoré sú telesne 

znevýhodnené a neboli prijaté do žiadnej materskej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Trenčín. Patrik Žák, B.S.B.A – bolo by vhodné zistiť o ktoré materské školy išlo a na základe 

toho môžeme potom zhodnotiť či bolo neprijatie detí do MŠ oprávnené alebo nie. O tejto 

skutočnosti budeme diskutovať a preveríme túto informáciu. Patrik Žák, B.S.B.A požiadal Ing. 

Masaryka, aby do budúcej komisie pripravil pre členov prehľad o počte asistentov 

v materských školách a na ktorých materských školách pôsobia.  

 Bc. Machová – nie sú nejaké výzvy na dotácie pre asistentov do materských škôl? Ing. 

Masaryk – sme prihlásení do jedného projektu, uvidíme aký bude výsledok. Či budú poskytnuté 

financie na asistentov učiteľov aj do materských škôl. 

 Bc. Machová – ako dopadli rokovania ohľadom priestorov pre materskú školu 

v Detskom mestečku? Ing. Horňáčková – malo byť jedno rokovanie, ktoré bolo ale zrušené pre 

zdravotné problémy pána z ministerstva, ktorý mal prísť rokovať o tejto situácii. Ako vyzerá 

situácia na MŠ, J. Halašu? Ing. Masaryk – pochybila spoločnosť, ktorá rieši túto rekonštrukciu. 

Vzniknuté škody odstráni. Celú stavbu riadi útvar investícií. Pracovať sa bude aj v júli. 

Prevádzku by mali začať v auguste. 

 Nikto z členov komisie nemal ďalšie otázky. Predsedníčka komisie dala hlasovať 

o tomto bode tak ako bol predložený. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová, Ing. Miloš Mičega)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje počet zapísaných detí do materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín tak ako bolo predložené. 

 

4. Testovanie T9 

 

 PaedDr. Blažejová oboznámila členov komisie s výsledkami Testovania 9, ktoré sa 

konalo 22. marca 2023 z predmetov matematika a slovenský jazyk v riadnom termíne 

a v náhradnom termíne 5. apríla 2023. V riadnom termíne sa testovania zúčastnilo 449 

deviatakov a v náhradnom termíne 3 deviataci. Objektívnosť priebehu testovania zabezpečovali 

svojou prítomnosťou pedagogickí zamestnanci z iných škôl, ktorí vykonávali externý dozor 



počas celého priebehu testovania – pri  rozbaľovaní zásielok s testami, počas administrácie v 

jednotlivých  testovaných skupinách, pri balení odpoveďových hárkov do bezpečnostných 

obálok aj pri príprave spätnej zásielky.  

Predsedníčka komisie dala hlasovať o uvedenom bode tak, ako bol predložený členom 

komisie. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová, Ing. Miloš Mičega)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie výsledky Celoslovenského testovania žiakov 

9. ročníkov.  

 

 

5. Návrh na zmenu zriaďovacej listiny Základnej školy, Kubranská 80, Trenčín 

 

Ing. Horňáčková - v súvislosti zo zaradením Elokovaného pracoviska, Potočná 86, 

Trenčín ako súčasti ZŠ, Kubranská 80 do siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ SR je 

potrebné o túto skutočnosť upraviť zriaďovaciu listinu ZŠ, Kubranská 80. Pôvodná listina sa 

bude dodatkom upravovať o text, ktorý majú členovia komisie vyznačený v Návrhu na zmenu 

zriaďovacej listiny. V zriaďovacej listine bude tiež aktualizované vecné a finančné vymedzenie 

majetku, ktoré musí byť súčasťou každej zriaďovacej listiny. 

 

 Predsedníčka komisie dala hlasovať o Návrhu na zmenu zriaďovacej listiny 

Základnej školy, Kubranská 80, Trenčín. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová, Ing. Miloš Mičega)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje Návrh na zmenu zriaďovacej listiny Základnej 

školy, Kubranská 80, Trenčín. 

 

 

6. Rôzne 

 

 V bode rôzne oboznámila Ing. Horňáčková členov komisie s výsledkami výberových 

konaní, ktoré prebehli. Bolo vyhlásené výberové konanie na riaditeľku Centra voľného času 

v Trenčíne. Prihlásila sa jedna kandidátka a bola aj zvolená v zmysle platných právnych 

predpisov – Mgr. Jaroslava Kašíčková Depešová. Na Šafárikovej ulici 11, Trenčín prebehlo 

výberové konanie na pozíciu riaditeľky materskej školy. Do výberového konania sa prihlásila 

tiež 1 kandidátka a bola aj zvolená – Mgr. Zlata Muráriková. Na Základnej umeleckej škole 

Karola Pádivého, Nám. SNP 2, Trenčín sa pani riaditeľka Mgr. Eva Kulhánková vzdala funkcie. 

Aktuálne prebieha výberové konanie na túto pozíciu. O výsledkoch výberového konania 

budeme informovať na najbližšom zasadnutí komisie školstva a mládeže, ktoré sa bude konať 

05. 09. 2023. V tomto roku bude ešte vyhlásené výberové konanie na obsadenie pozície 



riaditeľa Základnej školy, Veľkomoravská 12 (pánovi riaditeľovi končí funkčné obdobie 30. 

novembra). V októbri bude vyhlásené výberové konanie na obsadenie pozície riaditeľky 

Materskej školy, Opatovská 39.  

 

7. Uznesenie, záver 

 

 Nakoľko program komisie bol vyčerpaný, predsedníčka komisie prítomným 

poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: PaedDr. Martina Blažejová 

 

V Trenčíne dňa 13. júna 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                  Bc. Mária Machová 

                                                                                  predsedníčka komisie školstva a mládeže 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE Č.  7/2023 

  

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne konaného dňa 13. júna 2023 

 

 

Komisia školstva a mládeže 

 

- schvaľuje: 

a) program rokovania 

b) počty žiakov zapísaných do prvých ročníkov na školský rok 2023/2024 

c) počet zapísaných detí do materských škôl na školský rok 2023/2024 

d) Návrh na zmenu zriaďovacej listiny Základnej školy, Kubranská 80, Trenčín 

 

 

- berie na vedomie: 

a) výsledky Celoslovenského testovania žiakov 9. ročníkov 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

                                                                                                     Bc. Mária Machová        

                                                                                 predsedníčka komisie školstva a mládeže 

 

 

 


